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Geachte dames en heren,  

 

Twee vragen van de fractie van Democraten Hilversum konden wegens tijdgebrek niet tijdens de 

raadsvergadering van 7 oktober 2020 door het college worden beantwoord. Afgesproken is de vragen 

schriftelijk te beantwoorden.  

 

Vraag 1. 

In een nieuwsbrief van de MRA over woningbouwprojecten van september 2020 wordt melding 

gemaakt van een gezamenlijke brief van de overheden waaronder Hilversum aan de minister. 

https://www.metropoolregioamsterdam.nl/woningbouwimpuls-zorgt-voor-versnelde-bouw-13-500-

woningen-in-mra/ 

a) kunt u die brief doorzenden aan de raad?  

Antwoord 

Ja, de brief is bijgevoegd. 

 

De brief van de MRA begeleidt de eerste zes aanvragen van verschillende gemeenten uit de MRA 

voor de regeling ‘Woningbouwimpuls’. Dit is een subsidieregeling van het Rijk voor het wegnemen 

van onrendabele toppen (publieke investeringen, geen private) in woningbouwprojecten om zo de 

realisatie te versnellen. Meer informatie hierover is te vinden op: https://www.rvo.nl/subsidie-en-

financieringswijzer/woningbouwimpuls. 

 

De gemeenten dienen de aanvragen zelf in. De samenwerkende gemeenten in de MRA ondersteunen 

de verschillende aanvragen van de gemeenten. De brief is ondertekend door de voorzitter van het 

portefeuillehouderoverleg bouwen en wonen van de MRA, waarin de regio Gooi en Vechtstreek wordt 

vertegenwoordigd door wethouder Boom uit Huizen. In de brief worden de aanvragen van gemeenten 

geplaatst in de context van bestaande afspraken tussen Rijk en regio, zoals de Woondeal. Verder wordt 

de minister in het algemeen gewezen op de vraagstukken die MRA-gemeenten tegenkomen bij het 

realiseren van woningbouw; zaken waarvoor ook het Rijk nodig is om ze op te lossen. Verder wordt 

https://www.metropoolregioamsterdam.nl/woningbouwimpuls-zorgt-voor-versnelde-bouw-13-500-woningen-in-mra/
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aangegeven dat ook in de tweede tranche woningbouwimpuls (er komen waarschijnlijk vier tranches) 

vanuit de MRA voorstellen te verwachten zijn. Hilversum kijkt op dit moment of bestaande plannen 

voor het stationsgebied en Crailo aan de voorwaarden van de regeling voldoen om in een volgende 

tranche kunnen worden aangemeld.  

 
b) valt het niet onder uw actieve informatieplicht dit zonder vraag uit de raad te verzorgen? 

Antwoord:  

Nee.  

 

Wij vinden niet dat dat deze brief vanuit de MRA uitsluitend op basis van een vraag vanuit de 

gemeenteraad Hilversum verzorgd had moeten worden. Ook vinden wij niet dat deze brief vanuit de 

MRA actief door ons gedeeld had moeten worden met de gemeenteraad.   

 

Het betreft een informatieve brief van de MRA aan het Rijk, ter ondersteuning van aanvragen van 

andere gemeenten voor een Rijksresgeling. Voor de gemeente Hilversum zijn geen nieuwe of andere 

bestuurlijke afspraken voorgesteld. Het college heeft deze brief overigens ook niet in afschrift 

ontvangen en vindt dat in dit geval ook niet nodig. Dergelijke brieven behoren tot het normale 

interbestuurlijke verkeer ten behoeve van lobby en belangenbehartiging, dat in het domein van het 

college valt.  

 

Vraag 2. 

In een ingezonden brief van Stichting WIJK 1223 i.o. inzake BIV Sleutelgebied, dd  29 sept. 2020 

staat: "De afgelopen tijd is er een geheim overleg onder leiding van de provincie Noord Holland over 

het MRA sleutelgebied Gooi & Vechtstreek." (...) "In dit overleg worden de bouwlocaties en 

bouwaantallen vastgelegd (...)" 

Vraag: wat is wel en of niet correct aan deze informatie? 

Antwoord 

De brief van wijk 1223 waar u naar verwijst, is voor de volledigheid bijgevoegd.  

Niet correct is dat er een geheim overleg is over het MRA sleutelgebied Gooi en Vechtstreek. Om te 

beginnen is er geen sleutelgebied Gooi en Vechtstreek. Er was een sleutelgebied Hilversum. De 

gesprekken daarover met de MRA zijn na 30 juni 2020 gestaakt. Er is dus geen overleg (geheim of 

niet) over het/een sleutelgebied in Hilversum of Gooi- en Vechtstreek.  

Het college heeft u op 24 september 2020 met een collegebrief geïnformeerd over de ‘voortgang 

woonagenda’. Daarin bent u geïnformeerd over de gesprekken die onder leiding van de provincie 

Noord-Holland gestart zijn over de uitvoering van de provinciale Woonagenda 2020-2025. Dit leidt tot 

een woonakkoord eind 2020.  

De door DH geciteerde tekst is voor een deel wel correct in de context van de uitvoering van de 

provinciale Woonagenda. In het op te stellen woonakkoord zullen afspraken worden gemaakt over het 

aantal te bouwen woningen. Dat hebben wij u ook gemeld in de hiervoor genoemde collegebrief. In 

dezelfde brief hebben wij expliciet aangegeven dat afspraken in het woonakkoord nooit kunnen ingaan 

tegen de kaders die raad in de lokale woonvisie heeft vastgesteld.  
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Verder werpen wij veel suggesties uit de brief verre van ons, in het bijzonder:  

- Dat het college het BIV bewust traineert 

- Dat gemeenteraden en huurdersverenigingen buiten dit overleg gehouden zouden worden 

omdat dit vertragend zou werken 

- De Noord Holland de gemeenten bouwlocaties en bouwaantallen zou opdragen  

- Dat de wethouder (RO) geitenpaadjes bewandelt en een geheime agenda heeft 

- De briefschrijver dit nu ‘openbaar’ maakt 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

 

 

 

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


